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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr XL/2022 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

wraz z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia  

 

Posiedzenie w dniu 22 lutego 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:00 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
W posiedzeniu udział wzięli Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Wioleta 

Zator, Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Dyrektor Gminnego Zarządu 

Oświaty i Wychowania Maria Strońska, Dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury  

dr. Sylwia Gawłowska, Kierownik ds. Bibliotek Izabela Mazur, Kierownik Kina Jarosław 

Pytel, Marcin Wiśniewski - przedstawiciel Muzeum Ziemi Prudnickiej. 

 

2. Zaopiniowanie informacji z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. jednostek 

podległych gminie: 
a) Prudnickiego Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej w tym: 

1) Prudnickiego Ośrodka Kultury (druk nr 1009) 

Informacje zawarte w druku nr 1009 omówiła Dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury  

dr. Sylwia Gawłowska. 
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Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień oznajmiła, że jest pod ogromnym wrażeniem 

działalności POK. Poprosiła jednak o wyjaśnienia dotyczące informacji, że POK 

zobowiązany był ponieść zaległości finansowe opłaty do ZAiKS-  za lata 2016-2019 na kwotę 

19 740 zł.  

Dyrektor POK Sylwia Gawłowska wyjaśniła, że zaległość dotycząca ZAiKS powstała  

w latach 2016-2019 w taki sposób, że wydarzenia, które z racji ustawy o prawie autorskim 

powinno się zgłaszać do ZAiKS-u do 30 dni po realizacji danej imprezy, w której ma miejsce 

publiczne odtworzenia utworu, nie zostało wypełnione. W związku z tym od stycznia 2021, 

jako odzew na mail dyrektora Prudnickiego Ośrodka Kultury zaczęły spływać informacje  

o konieczności uregulowania tych odpłatności. Od roku 2021 należności do ZAIKS uiszczane 

są na bieżąco. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska zauważyła, że oferta POK jest bardzo 

rozmaita i bogata. Pogratulowała działalności Pani Dyrektor. Radna nawiązała do informacji 

dotyczącej braku premii motywacyjno-uznaniowej. Zapytała dlaczego w regulaminie taka 

premia nie jest ujęta?   

Dyrektor POK Sylwia Gawłowska oznajmiła, że faktycznie taka forma gratyfikacji dla 

pracowników jak premia motywacyjno – uznaniowa nie funkcjonuje. Dodała, ze niestety nie 

ma informacji od jakiego czasu. Dyrektor poinformowała, że obecny regulamin jest 

regulaminem przeniesionym z lat ubiegłych, jednak w tym roku chciałaby się pochylić nad 

wszystkimi regulaminami funkcjonującymi w instytucji. Dyrektor dodała, że zmiany chciała 

wprowadzić już w 2021 roku, jednak ze względu na braki kadrowe i bardzo długą 

nieobecność kierownika działu administracyjnego i ogrom wyzwań nie było to możliwe.  

Zapewniła, że wszystkie regulaminy dotyczące finansów, wynajmu sal, struktury 

organizacyjnej oraz instrukcji kancelaryjnej będą w tym roku rzetelnie na nowo opracowane  

i zaktualizowane. Dr Sylwia Gawłowska poinformowała, że w POK-u obowiązuje nagroda 

dyrektora przyznawana na koniec roku i w roku ubiegłym nagrodę tę otrzymali wszyscy 

pracownicy. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Sprawozdanie druk nr 1009 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia sprawozdania Prudnickiego Ośrodka Kultury (druk nr 1009) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

/W związku z brakiem dalszej części nagrania w protokół zawiera głównie wyniki głosowania 

imiennego/ 
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2) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w Prudniku za 2021 rok (druk nr 1010) 

Informację zawartą w druku nr 1010 omówiła Kierownik ds. Bibliotek Izabela Mazur. 

Sprawozdanie druk nr 1010 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia Informacji z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Prudniku za 2021 rok (druk nr 1010) kolejno przez: 

Komisję Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

3) Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego Ośrodka Kultury w Prudniku za 2020 rok (druk nr 

1011) 
Informację zawartą w druku 1011 omówił Kierownik Kina Jarosław Pytel. 

Przyjęcie sprawozdania druk nr 1011 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacji Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego Ośrodka Kultury w Prudniku za 

2020 rok (druk nr 1011) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 
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b) Muzeum Ziemi Prudnickiej (druk nr 1012) 

Informację zawartą w druku nr 1012 w zastępstwie Dyrektora omówił obecny na posiedzeniu 

Marcin Wiśniewski – pracownik Muzeum. 

Przyjęcie sprawozdania druk nr 1012 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie informacji Muzeum Ziemi Prudnickiej (druk nr 1012) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

 

c) Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania (druk nr 1013) 

Informację zawartą w druku 1013 omówiła Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty  

i Wychowania Maria Strońska. 

Przyjęcie informacji druk nr 1013 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Gminnego Zarządu 

Oświaty i Wychowania (druk nr 1013) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 
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Marcin Krasoń, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

 

3. Zaopiniowanie uchwał pod LVIII sesję rady Miejskiej w Prudniku w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1014) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

1. W wyniku rozliczenia nadwyżki budżetowej za 2021 rok, dokonuje się zwiększenia 

przychodów jst w:  

§ 905 o kwotę 675.433,81zł z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu (środki znaczone), 

§ 906 o kwotę 64.794,98zł z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy 

(środki UE)  

§ 950 o kwotę 3.640.326,83zł wolne środki, o których mowa w art.217 ust.2 pkt 6 ustawy. 

2. Dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej w związku z uzyskaniem dofinansowania 

na zadanie pn. „Remont ogólnodostępnego kompleksu sportowego przy Publicznej Szkole 

Podstawowej nr 3 w Prudniku” poprzez zmniejszenie dochodów majątkowych w dziale 801  

w § 6290 o kwotę 300.000,00zł i zwiększenie w dziale 801 w § 6257 o kwotę 300.000,00zł. 

3. Dokonuje się zwiększenia dochodów bieżących w dziale 750 w § 2057 o kwotę 

99.200,00zł oraz zwiększenia dochodów majątkowych w § 6257 o kwotę 704.800,00zł w 

związku z otrzymaniem grantu w ramach programu „Cyfrowa Gmina” w wysokości 

804.000,00zł. Środki przeznaczone są na zakup sprzętu komputerowego do obsługi obiegu 

dokumentów EZD, licencji oprogramowania, wdrożenia nowej strony internetowej oraz 

wykonania diagnozy bezpieczeństwa. 

Konsekwentnie dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 750 w rozdziale 

75095 o kwotę 99.200,00zł i zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 704.800,00zł. 

4. Zwiększono budżet po stronie dochodów bieżących w dziale 801 w § 0940 o kwotę 

596,26zł  z tytułu zwrotu składek na ubezpieczenia społeczne - wpływy z rozliczeń z lat 

ubiegłych oraz zwiększono wydatki bieżące w dziale 801 w rozdziale 80101 o kwotę 596,26zł 

celem zwrotu składek pracownikowi. 

5. Dokonano zwiększenia dochodów w dziale 854 § 0950 o kwotę 7.075,50zł z tytułu 

otrzymania odszkodowania z towarzystwa ubezpieczeniowego za rozbitą szybę oraz zalanie 

ścian w SSM w Prudniku i jednocześnie dokonano zwiększenia wydatków w dziale 854 

rozdziale 85417 o kwotę 21.658,00zł dla Szkolnego Schroniska Młodzieżowego celem 

naprawy szkód. 

6. Dokonuje się zwiększenia dochodów bieżących w dziale 854 § 2057 o kwotę 

781.910,00zł w związku z zakwalifikowaniem wniosku Gminy Prudnik do finansowania  

w 2022 roku dotyczącego zakupu sprzętu komputerowego dla dzieci z rodzin byłych 

pracowników PGR w ramach projektu grantowego „Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich 

w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków 

bieżących w dziale 854 w rozdziale 85495 o wyżej wymienioną kwotę. 

7. W związku z przystąpieniem sołectw Dębowiec, Moszczanka i Szybowice do projektu 

„Marszałkowska Inicjatywa Sołecka - Opolskie w latach 2020-2022” zwiększa się dochody  

w wysokości 1.000,00zł z Powiatu Prudnickiego oraz 5.000,00zł od Marszałka Województwa 

Opolskiego dla każdego Sołectwa. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków 

bieżących w dziale 900 w rozdziale 90095 o kwotę 7.000,00zł na zadanie pn. „Wykonanie 

tablic informacyjnych dla Sołectwa Dębowiec z przysiółkiem Wieszczyna”; w dziale 921  

w rozdziale 92109 o kwotę 7.000,00zł na zadanie pn. „Doposażenie sali tarasowej w WDK 

Szybowice” oraz w dziale 926 w rozdziale 92601 o kwotę 7.000,00zł na zadanie pn. 

„Doposażenie obiektu przy boisku sportowym w Moszczance”. 

8. Dokonuje się zmniejszenia wydatków bieżących w dziale 600 w rozdziale 60004 

 o kwotę 200.000,00zł, z przeznaczeniem na pokrycie składek członkowskich  i kosztów 
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działalności Powiatowo-Gminnego Związku Transportu „Pogranicze” w dziale 750 rozdziale 

75095 o kwotę 175.000,00zł  . 

9. Dokonuje się zmiany klasyfikacji zadania „Modernizacja kapliczek przy ul. Nyskiej i ul. 

Wiejskiej w Prudniku” poprzez zmniejszenie wydatków bieżących w dziale 921 w rozdziale 

92195 o kwotę 30.000,00zł i zwiększenie wydatków majątkowych w dziale 921 w rozdziale 

92120 o kwotę 50.000,00zł. 

10. Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 600 w rozdziale 60016 o kwotę 

30.000,00zł na doraźne remonty dróg i chodników. 

11. Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych na zadanie „Wdrożenie 

kompleksowej Strategii Niskoemisyjnej w Subregionie Południowym” (Dworzec) o kwotę 

1.000.000,00zł z powodu przesunięcia realizacji prac w części zadania z roku 2021 na 2022 

rok w dziale 600, rozdział 60016. 

12. Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 600, rozdział 60016 o kwotę 

180.000,00zł na zadanie pn. „Modernizacja drogi gminnej ul. Jana Kazimierza w Prudniku”. 

13. Zwiększono wydatki majątkowe w dziale 600, rozdział 60016 o kwotę 25.000,00zł na 

zadanie pn. „Modernizacja drogi gminnej w miejscowości Rudziczka w zakresie odbudowy 

mostku”. 

14. Utworzono nowe zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi gminnej – budowa 

oświetlenia ulicznego przy drodze wewnętrznej w miejscowości Rudziczka” na kwotę 

27.000,00zł w dziale 600 w rozdziale 60017. 

15. Zwiększono wydatki jednostek budżetowych w dziale 750 : 

1) w rozdziale 75023 o kwotę 100.000,00zł na wynagrodzenia i składki od nich naliczane 

oraz o kwotę 200.000,00zł na podatek od towarów i usług (VAT); 

2) w rozdziale 75075 na: 

- wynagrodzenia i składki od nich naliczane o kwotę 13.000,00zł. 

- wydatki związane z realizacją ich zadań statutowych o kwotę 65.000,00zł,     

- wydatki bieżące na programy finansowe z udziałem środków UE,EFTA o kwotę 8.085,00zł, 

- wydatki majątkowe na programy finansowane z udziałem środków UE, EFTA na zadania 

pn. „Z poezją na Ty” o kwotę 55.000,00zł, oraz pn. „Udostępnienie kulturowego  

i przyrodniczego potencjału miast partnerskich Krnova i Prudnika o kwotę 6.200,00zł. 

16. Dokonano zwiększenia wydatków bieżących w dziale 750, w rozdziale 75085 

o kwotę 50.000,00zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia i składki od nich naliczane dla 

GZOiW.  

17. Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 754 w rozdziale 75411  

o kwotę 150.000,00zł w związku z przekazaniem środków finansowych na Fundusz Wsparcia 

dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Prudniku. Środki finansowe zostaną 

przeznaczone na zakup wyposażenia do średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego oraz 

pokrycie części kosztów funkcjonowania Komendy. 

18. Zwiększono wydatki bieżące w dziale 754 rozdziale 75412 o kwotę 25.000,00zł na 

realizację statutowych zadań Ochotniczych Straży Pożarnych. Dodatkowa kwota obejmuje 

takie wydatki jak przeglądy serwisowe samochodów OSP, badania lekarskie i szkolenia 

strażaków OSP.  

19. Zwiększono wydatki bieżące w dziale 754 rozdział 75421 o kwotę 3.900,00zł na 

wynagrodzenia i składki od nich naliczane za dyżuru GCRiPP. 

20. Dokonuje się zwiększenia wydatków na wynagrodzenia i składki od nich naliczane dla 

szkół i przedszkoli w dziale 801 w rozdziale 80101 o kwotę 300.000,00zł i w rozdziale 80104 

o kwotę 160.173,09zł. 

21. Zwiększono wydatki majątkowe w dziale 801 w rozdziale 80101 o kwotę 50.000,00zł na 

modernizację boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Łące Prudnickiej. 
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22. Dokonano zwiększenia wydatków bieżących w dziale 851 rozdział 85154 o kwotę 

9.297,74zł z rozliczenia roku 2021 r. środków alkoholowych. 

23. Zwiększono wydatki bieżące w dziale 852 w rozdziale: 

1) 85202 o kwotę 250.000,00zł ze względu na wzrost odpłatności miesięcznej spowodowanej 

wzrostem cen i płac za pobyt w DPS, 

2) 85203 na wynagrodzenia i składki od nich naliczane w ŚDS i OPS o kwotę 25.000,00zł, 

3) 85215 o kwotę 50.000,00zł na dodatki mieszkaniowe wypłacane osobom kwalifikującym 

się do tego rodzaju świadczeń, 

4) 85219 o kwotę 80.000,00zł na wynagrodzenia i składki od nich naliczane w OPS oraz na 

obsługę prawną i usługi pocztowe o kwotę 8.000,00zł, 

5)  85228 o kwotę 70.000,00zł na wynagrodzenia i składki od nich naliczane, 

6) 85295 o kwotę 17.404,18zł na realizację zadania ze środków UE pn. „Bliżej Rodziny  

i Dziecka”, 

7)  85295 o kwotę 6.000,00zł na wynagrodzenia i składki od nich naliczane. 

24. Zwiększono wydatki bieżące w dziale 853 w rozdziale 85395 o kwotę 49.735,04zł na 

realizację zadania ze środków UE pn. „Ławeczka i asystencja”. 

25. Zwiększono wydatki bieżące w dziale 854 w rozdziale 85417 o kwotę 20.042,00zł na 

wynagrodzenia i składki od nich naliczane w SSM „Dąbrówka” w Prudniku.. 

26. Dokonano zwiększenia wydatków bieżących w dziale 855 na wynagrodzenia i składki od 

nich naliczane dla pracowników OPS-u w rozdziale 85501 w kwocie 25.000,00zł oraz  

w rozdziale 85502 o kwocie 40.000,00zł, a także w rozdziale 85504 w kwocie 10.000,00zł. 

27. Zwiększono wydatki bieżące w dziale 900 w rozdziale: 

1) 90002 o kwotę 666.136,07zł w wyniku rozliczenia wpłat z tytułu odpadów komunalnych,  

2) 90003 o kwotę 80.000,00zł na utrzymanie czystości i porządku oraz utrzymanie gminnych 

urządzeń użyteczności publicznej, 

3) 90005 o kwotę 18.000,00zł na realizację zadania w ramach projektu LIFE pn.: „Wdrożenie 

systemu zarządzania jakością powietrza w samorządach Województwa Opolskiego”. 

28. Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 900 w rozdziale 90015 o 

kwotę 75.000,00zł na utworzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „Iluminacja 

oświetlenia części starego miasta w Prudniku”- koncepcja. 

29. Zwiększono wydatki majątkowe w dziale 900 w rozdziale 90095 o kwotę 40.000,00zł na 

zadanie pn. „Zagospodarowanie działki 757/2 w Rudziczce – II etap” oraz na nowe zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa placu zamkowego w Prudniku” - dokumentacja o kwotę 

55.000,00zł. 

30. Dokonuje się zwiększenia dotacji dla Prudnickiego Ośrodka Kultury i Biblioteki 

Publicznej w dziale 921 rozdziale 92109 o kwotę 80.000,00zł oraz dla Muzeum Ziemi 

Prudnickiej w dziale 921 rozdziale 92118 o kwotę 20.000,00zł. 

31.  Zwiększono wydatki bieżące w dziale 926 w rozdziale 92601  na wynagrodzenia  

i składki od nich naliczane o kwotę 74.000,00zł, na działalność ASiP m. in. podatek od 

nieruchomości, zakupy chemii basenowej, paliwa o kwotę 81.000,00zł oraz w rozdziale 

92605 o kwotę 20.000,00zł m.in. na nagrody konkursowe i wynagrodzenia i składki od nich 

naliczane.  

Projekt uchwały druk nr 1014 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok 

(druk nr 1014) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Krasoń, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1015) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1015) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdorwia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Krasoń, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

 

3) wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu do spółki SIM Opolskie 

Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku (druk nr 1016) 

Przedmiotem niniejszej uchwały jest zbycie w drodze aportu na rzecz SIM Opolskie Południe 

Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Prudniku nieruchomości 

niezabudowanej, oznaczonej na mapie nr 6 - obręb Prudnik - numerem pomiarowym 

2172/2168 o powierzchni 0,8269ha. Przedmiotowa nieruchomość jest oznaczona w planie 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika symbolem MW1 - tereny zabudowy 

mieszkalnej wielorodzinnej. 
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Wartość działki nr 2172/2168 została określona w operacie szacunkowym sporządzonym 

przez uprawnionego rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 1.104.000,00 zł netto.  

Do wartości zostanie doliczony podatek VAT 23% w wysokości 253.920,00 zł. 

Wniesienie aportu w postaci przedmiotowej nieruchomości do spółki SIM Opolskie Południe           

Sp. z o.o. pozwoli na realizację inwestycji polegającej na budowie budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego. 

Podstawowym celem działalności Spółki jest budowanie domów mieszkalnych oraz ich 

eksploatacja na zasadach najmu. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości  

w formie aportu do spółki SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku (druk nr 

1016) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Krasoń, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

 

4) zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1017) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze przetargu nieruchomości rolnej niezabudowanej 

położonej w Szybowicach - działka nr 127, mapa nr 3, obręb Szybowice o powierzchni 

2,2400 ha. 

Działka nr 127 oznaczona jest w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego części 

wsi Szybowice, części wsi Mieszkowice i części wsi Rudziczka symbolem: „R” - tereny 

rolne. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 

1017) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

5) zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1018) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanej 

położonej w Łące Prudnickiej - działka nr 254/2, mapa nr 6, obręb Łąka Prudnicka  

o powierzchni 0,0940 ha. 

Działka nr 254/2 oznaczona jest w Planie Zagospodarowania Przestrzennego symbolem 

„RM1” - tereny zabudowy zagrodowej.  

Ze względu na to, że nie ma możliwości wykonania indywidualnego włączenia 

komunikacyjnego do drogi krajowej, przy której leży w/w działka, a nie posiada ona dostępu 

do innych dróg publicznych, działka może być zbyta jedynie w formie przetargu ustnego 

ograniczonego do właścicieli przyległych nieruchomości - tj. działek nr 254/1 i nr 255, obręb 

Łąka Prudnicka. 

Właściciel jednej z wymienionych nieruchomości wnioskuje o nabycie wymienionej działki. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 

1018) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 
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6) zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1018a) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze bezprzetargowej w celu poprawy warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej na rzecz Stadniny Koni w Prudniku Sp. z o.o. 

nieruchomości niezabudowanej położonej w Wierzbcu - działka nr 293/5, mapa nr 4, obręb 

Wierzbiec o powierzchni 0,3078 ha. 

Rada Miejska w Prudniku Uchwałą nr L/805/2021 z dnia 30 września 2021 r. wyraziła zgodę 

na zbycie nieruchomości niezbudowanej - części działki oznaczonej na mapie nr 4 - obręb 

Wierzbiec - numerem pomiarowym 293/4 o powierzchni 0,7500 ha.  

Decyzją nr MG-IV.6831.44.2021 z dnia 09.02.2022 r. Burmistrz Prudnika zatwierdził podział 

działki nr 293/4 o pow. 0,5536 ha, z której wydzielono m.in. działkę nr 293/5 o powierzchni 

0,3078 ha, stanowiącą przedmiot niniejszej uchwały. 

Działka nr 293/5 oznaczona jest w Planie Zagospodarowania Przestrzennego symbolem 

„RM1” - tereny zabudowy zagrodowej.  

Sprzedaż powyższej nieruchomości Stadninie Koni poprawi warunki zagospodarowania 

nieruchomości przyległych, stanowiących własność Stadniny. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 

1018a) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

7) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (druk nr 1019) 

Przez część działki nr 413, obręb Czyżowice będącej własnością osoby fizycznej przebiega 

droga łącząca dwie drogi wewnętrzne stanowiące własność Gminy Prudnik. Właściciel 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 413, obręb Czyżowice wyraził zgodę na sprzedaż 

wydzielonej części działki po wcześniejszym podziale geodezyjnym. Na oznaczonej części 

nieruchomości znajduje się betonowy przepust krzyżujący się z drogą wewnętrzną gminną. 

Na podstawie umowy użyczenia przeprowadzona została przez Gminę Prudnik w grudniu 

2021 r. bieżąca konserwacja przepustu polegająca na zabezpieczeniu przed dalszą degradacją 

techniczną. Przedmiotowa część działki nr 413, obręb Czyżowice, jest użyczona Gminie 

Prudnik do 22.11.2031 r.  
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (druk 

nr 1019) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

8) oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 1020-

1028) 

Projekty uchwał w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej 1  

w Prudniku przedstawił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 1020-1028) blokiem kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 
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BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

9) oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej w Prudniku (druk nr 1029-

1035) 
Projekty uchwał w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej  

w Prudniku przedstawiła Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy  

ul. Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 1029-1035) blokiem kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

10) oddania w dzierżawę placu manewrowego przy ul. Kolejowej 7 w Prudniku (druk nr 

1036) 

Ośrodek Szkolenia Kierowców Justyna Pszczoła w dniu 01.02.2022 r. złożył wniosek  

w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy gruntu o powierzchni 150 m2 stanowiący część 

nieruchomości położonej w Prudniku przy ul. Kolejowej 7 w obiekcie Stadionu sportowego, 

który będzie dla Dzierżawcy pełnił rolę placu manewrowego. Pierwotna umowa została 

zawarta na czas oznaczony od 04.01.2021r. do 31.12.2021 r.   

Dzierżawca zobowiązany jest do udostępnienia przedmiotu umowy na żądanie 

wynajmującego w związku z organizacją imprez gminnych. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy 

ul. Kolejowej 7 w Prudniku (druk nr 1036) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Isalska 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

11) oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych Inkubatorach Przedsiębiorczości  

w Prudniku (druk nr 1037) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w 

Regionalnych Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1037) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

12) lokalnego programu osłonowego "Wspieraj Seniora w Prudniku" (druk nr 1038) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak. 

W zawiązku tym, iż nadal utrzymuje się stan pandemii COVID-19 na obszarze 

Rzeczypospolitej Polskiej oraz kierując się troską o bezpieczeństwo osób starszych 

Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej wprowadziło nowy Program pn. „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2022. Celem Programu jest zapewnienie usługi wsparcia na rzecz 

seniorów w wieku 65 lat i więcej przez świadczenie usług wynikających z rozeznanych 
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potrzeb na terenie danej gminy, wpisujących się we wskazane w Programie obszary oraz 

poprawa poczucia bezpieczeństwa i możliwości samodzielnego funkcjonowania w miejscu 

zamieszkania osób starszych przez dostęp do tzw. „opieki na odległość” . 

Gmina przystępując do realizacji programu przyjmuje uchwałą program osłonowy na 

podstawie art. 17 ust. 2 pkt 4 ustawy o pomocy społecznej. Przyjęcie programu osłonowego 

jest wymogiem obligatoryjnym aby otrzymać dofinansowanie z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 w ramach ministerialnego Programu „Korpus Wsparcia Seniorów”. Działania 

opisane w programie osłonowym wpisują się w zakres przedmiotowy i podmiotowy 

Programu Ministerstwa i będą polegały na: 

1. Udzieleniu wsparcia społecznego na rzecz seniorów, w tym seniorów przebywających 

na kwarantannie, poprzez działania Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku we współpracy  

z wolontariuszami. 

2. Uruchomieniu usługi tzw. „opieki na odległość”. 

3. Organizacji i wsparciu seniorów w czynnościach życia codziennego. 

4. Promocji programu wśród mieszkańców Gminy Prudnik.  

5. Udzieleniu niezbędnej pomocy beneficjentom w trakcie realizacji programu. 

6. Podejmowaniu współpracy z lokalnymi środowiskami działającymi na terenie gminy 

na rzecz seniorów co umożliwi wymianę doświadczeń i wypracowania kompleksowych 

koncepcji wsparcia seniorów a także innowacyjnych działań.  

Dzięki realizacji programu większa liczba seniorów w gminie Prudnik ( w szczególności 

dotyczy to osób samotnych i chorych oraz pozbawionych wsparcia ) zyska pomoc, niekiedy 

kontakt z otoczeniem, czy zwykłe poczucie wsparcia i bezpieczeństwa.  

Program przewiduje, że w jego realizacji będzie uczestniczył Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Prudniku przy wsparciu wolontariuszy. Współrealizatorami Programu mogą być również 

organizacje pożytku publicznego oraz inne podmioty działające na rzecz seniorów. 

Mając na uwadze powyższe przedkładamy przedmiotowy projekt. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie lokalnego programu osłonowego "Wspieraj 

Seniora w Prudniku" (druk nr 1038) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 
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13) zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania (druk nr 

1039) 

W przyjętym w styczniu projekcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania, Rada Miejska  dokonała kompleksowych zmian trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków zespołu, jednakże w tym samym projekcie  nie 

uchylono zmiany, którą 17 grudnia 2021 r. wprowadzono odrębną uchwałą. Mając na uwadze 

obowiązujące zasady legislacji przedmiotową uchwałę należy uchylić. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania (druk nr 1039) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

14) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej Straży Pożarnej 

który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub Gminę (druk nr 1040) 

Projekt uchwały został przygotowany w związku ze zmianą ustawy o ochronie 

przeciwpożarowej oraz wejściem w życie ustawy z dnia 17 grudnia 2021r. o Ochotniczych 

Strażach Pożarnych (Dz.U. z 2021 r. poz. 2490). 

Do końca 2021 r. art. 28 ustawy z dnia 24 sierpnia 1991 r. o ochronie przeciwpożarowej był 

podstawą do wydawania przez gminy uchwał w sprawie ekwiwalentu. 

Nowa ustawa z 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych uchyliła go.  

W konsekwencji dotychczasowe uchwały gmin straciły moc prawną z dniem 1 stycznia 2022 

r. i aż do czasu podjęcia nowych brakuje podstawy prawnej do wypłaty ekwiwalentu. 

Art. 15 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych stanowi: 

„1. Strażak ratownik OSP, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu, otrzymuje, niezależnie od otrzymywanego wynagrodzenia, 

ekwiwalent pieniężny. 

2. Wysokość ekwiwalentu pieniężnego ustala, nie rzadziej niż raz na 2 lata, właściwa rada 

gminy w drodze uchwały. Wysokość ekwiwalentu pieniężnego nie może przekraczać 1/175 
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przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego brutto, ogłoszonego przez Prezesa Głównego 

Urzędu Statystycznego w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej "Monitor Polski" 

na podstawie art. 20 pkt 2 ustawy z dnia 17 grudnia 1998 r. o emeryturach i rentach z 

Funduszu Ubezpieczeń Społecznych (Dz. U. z 2021 r. poz. 291, z późn. zm.) przed dniem 

ustalenia ekwiwalentu pieniężnego, naliczanego za każdą rozpoczętą godzinę od zgłoszenia 

wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej. Ekwiwalent pieniężny jest wypłacany z 

budżetu właściwej gminy.”  

Z kolei art. 48 ustawy o ochotniczych strażach pożarnych stanowi, że „uchwały o których 

mowa w art. 15 ust.2 podejmuje się po raz pierwszy w terminie do 30 czerwca 2022r.” 

W związku z tym, że zapisy art. 15 ust 2 w sposób znaczący i bardziej korzystny traktują o 

zasadach naliczania ekwiwalentu za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu proponuje się by za dość uczynić zasadzie demokratycznego państwa 

prawa aby uchwała obowiązywała do dnia wejścia w życie ustawy o ochotniczych strażach 

pożarnych tj. z dniem 1 stycznia 2022 r. 

Proponowane stawki ekwiwalentu za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu zostały skonsultowane z Burmistrzami i Wójtem Gmin powiatu 

prudnickiego. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członka Ochotniczej Straży Pożarnej który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub 

szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę (druk nr 

1040) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

15) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1041) 

Na podstawie art. 6 ust. 2 i ust. 4 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości  
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i porządku w gminach Rada Miejska w Prudniku  ustala górne stawki opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych.  

Stawka  opłaty  za wymienione usługi nie była aktualizowana od 2010 r. Od tego czasu 

nastąpił wzrost składników cenotwórczych stawki opłaty takich jak: koszty transportu, koszt 

zrzutu ścieków, wynagrodzenie.  

Górne stawki określone w przedmiotowej uchwale są stawkami maksymalnymi, jakie mogą 

być stosowane przez właścicieli firm świadczących usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych.  

Z wnioskiem o zmianę górnej stawki zwróciła się spółka gminna zajmująca się wywozem 

nieczystości ciekłych.   

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1041) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Ludmiła Lisowska, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

16) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2022 roku (druk nr 1042) 

Zgodnie ustawą o ochronie zwierząt Rada Gminy określa w drodze uchwały corocznie do 

dnia 31 marca program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt.  

Projekt programu zgodnie z § 11a ust. 7 ustawy o ochronie zwierząt przekazano w dniu  

14 stycznia do zaopiniowania powiatowemu lekarzowi weterynarii, organizacjom społecznym 
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oraz dzierżawcom lub zarządcom obwodów łowieckich działających na obszarze gminy.  

W ustawowym terminie 21 dni  otrzymano dwie opinie do projektu programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Prudnik 

w 2022 roku – opinia Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami w Polsce oraz Fundacji Małe  

i Duże. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2022 roku 

(druk nr 1042) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

17) zmieniającej uchwałę Nr L /770/2018 Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych szkół oraz publicznych i niepublicznych 

przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Prudnik przez osoby fizyczne lub osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji oraz terminu i sposobu jej rozliczania (druk nr 1043) 

Na podstawie art. 38 ust. 1 Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, w drodze 

uchwały, ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół  

i przedszkoli, prowadzonych na terenie danej gminy przez osoby fizyczne lub osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz tryb przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny być 

zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i  w rozliczeniu jej wykorzystania, termin 

przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, 

uczniów, wychowanków lub uczestników zajęć rewalidacyjno-wychowawczych oraz termin  

i sposób rozliczenia wykorzystania dotacji. 

Proponowana zmiana załączników 3 i 4 do Uchwały Nr L /770/2018 Rady Miejskiej 

z dnia 31 stycznia 2018r. w Prudniku dostosowuje je do obowiązujących zapisów 

ustawowych. W obu przypadkach rozliczeń wyodrębnione zostały środki przeznaczone na 

realizację zadań z zakresu wczesnego wspomagania rozwoju dziecka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę Nr L /770/2018 Rady Miejskiej 

w Prudniku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych szkół oraz 

publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Prudnik przez 

osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, trybu 

i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji oraz terminu i sposobu jej 

rozliczania (druk nr 1043) kolejno przez: 

Komisę Oświaty, Kultury, Sportu i Zrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

18) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej 

„Żłobka Nr 1 w Prudniku” oraz nadania jej statutu (druk nr 1044) 

Projekty uchwał druk nr 1044 oraz 1045 omówiła Dyrektor GZOiW Maria Strońska. 

W gminie Prudnik w przeszłości zostały utworzone i funkcjonują do dzisiaj zespoły szkolno 

przedszkolne, do których zostały włączone dodatkowo oddziały żłobkowe. Oddziały 

żłobkowe nie mogą być zaewidencjonowane w rejestrze żłobków, o którym mowa w art  

27 ustawy o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3. Ma to swoje ograniczenia związane  

z możliwością korzystania przez rodziców z dofinansowania do obniżenia opłaty za pobyt 

dziecka w instytucjach opieki nad tymi dziećmi. Dofinansowanie obniżenia opłaty za pobyt 

dziecka w żłobku, klubie dziecięcym lub u dziennego opiekuna odbywa się na zasadach 

określonych w art. 64c-64h w/w ustawy. "Art. 64h. 1. Zakład Ubezpieczeń Społecznych jest 

obowiązany do samodzielnego uzyskania lub weryfikacji drogą elektroniczną z rejestrów 

publicznych, w tym z rejestru PESEL, o którym mowa w przepisach o ewidencji ludności,  

z Centralnego Wykazu Ubezpieczonych, o którym mowa w przepisach o świadczeniach 

opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych, z rejestru żłobków ..."  

Wobec powyższego dla spełnienia obowiązku rejestracji żłobków wnioskuję o utworzenie 

dwóch nowych jednostek organizacyjnych żłobka Nr 1 i 2, które nadal będą miały siedzibę w 

obiektach przedszkola Nr 7 przy ulicy Ogrodowej i przedszkola Nr 6 przy ulicy Podgórnej 9a.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej 

„Żłobka Nr 1 w Prudniku” oraz nadania jej statutu (druk nr 1044) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

19) utworzenia gminnej jednostki budżetowej „Żłobka Nr 2 w Prudniku” oraz nadania jej 

statutu (druk nr 1045) 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej 

„Żłobka Nr 2 w Prudniku” oraz nadania jej statutu (druk nr 1045) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 
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20) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla gminy Prudnik na lata 

2021 – 2026 (druk nr 1046) 

Rada Miejska w Prudniku Uchwała Nr XXXV/606/2021 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 

28 stycznia 2021 r.  przyjęła Gminny program przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla gminy Prudnik na lata 2021 – 2026. W momencie 

podejmowania uchwały (w 2021 roku) nie ogłoszono jeszcze Krajowego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Rodzinie na rok 2021 (nastąpiło to w miesiącu marcu 2021r.),  

a więc przyjęta uchwała nie zawierała standardów ustalonych przez dokument krajowy. 

Powyższe zostało zausterkowane w trakcie kontroli kompleksowej Wojewody Opolskiego  

w zakresie realizacji zadań wynikających z ustawy z 29 lipca 2005r. o przeciwdziałaniu 

przemocy w rodzinie..  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla 

gminy Prudnik na lata 2021 – 2026 (druk nr 1046) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że w punkcie tym, z inicjatywy uchwałodawczej 

grupy radnych znalazł się projekt uchwały w sprawie poparcia „Apelu Sejmiku Województwa 

Opolskiego dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec obniżenia wysokości subwencji 

oświatowej na edukację w zakresie języków mniejszości narodowych  

i etnicznych oraz języka regionalnego na rok 2022”. 

Radny Rafał Bolibrzuch jako członek Klubu Prudniczanie oraz inicjator uchwały wyraził 

zdanie, że nauka języka mniejszości – języka niemieckiego daje dzieciom lepszy start  

w przyszłość. Oznajmił, że w jego przekonaniu dwujęzyczność jest dobrem regionu, nie tylko 

członków mniejszości. Zaapelował do radnych o zagłosowanie za uchwałą. Zaznaczył, że nie 

ma tu żadnych podtekstów politycznych. Jest troska o dobro i rozwój dzieci.  



23 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie poparcia „Apelu Sejmiku Województwa 

Opolskiego dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec obniżenia wysokości subwencji 

oświatowej na edukację w zakresie języków mniejszości narodowych i etnicznych oraz języka 

regionalnego na rok 2022”  kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Rafał Bolibrzuch 

PRZECIW (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela 

BRAK GŁOSU (2) 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Stanisław Mięczakowski 

PRZECIW (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ludmiła Lisowska 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Krasoń, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji  

Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

Jacek Urbański 

 

 

  

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


